
Zápis z jednání školské rady při Gymnáziu, Polička, nábřeží Svobody 306, 

konané dne 17. 10. 2018 v ředitelně školy 

Přítomni: Mgr. Markéta Linková, Mgr. David Šafář, Ing. Tomáš Dudek, Mgr Josef Dvořák 

1. Školská rada schvaluje výroční zprávu Gymnázia Polička za školní rok 2017/2018 

2. Školská rada schvaluje dodatek č. 1 č. j. G-623/2018 ke školním vzdělávacím 

programům pro základní vzdělávání. Změna nastává v části 1 Identifikační údaje 

v důsledku změny ředitele školy 

3. Školská rada schvaluje dodatek č. 2 č. j. G-757/2018 ke školním vzdělávacím 

programům pro gymnaziální vzdělávání. Změna nastává v části 1 Identifikační údaje 

v důsledku změny ředitele školy 

4. Pan David Šafář předal školské radě následující připomínky od rodičů: 

a. Objednávání obědů – nastavit systém tak, aby žáci ve výchozím stavu měli 

oběd číslo jedna. V případě změny si oběd odhlásí nebo změní. Nyní je 

výchozí hodnota nastavena „bez oběda“. Ředitel školy bude o této věci jednat 

s dodavatelem obědů. 

b. Struktura látky v ročníku neodpovídá učebnicím, které mají žáci k dispozici 

(Fyzika – tercie). 

Ředitel školy prokonzultuje s vyučujícím. 

c. Biologie – prezentované materiály umístit na elearning, písemné práce umožnit 

studentům vzít ukázat rodičům, odpovídá náročnost učiva na NG ŠVP pro 

základní vzdělávání?  

Ředitel školy prokonzultuje připomínky s vyučující. 

d. Zajistit uzamykatelné skříňky do primy.  

Ředitel školy se zavázal tuto situaci vyřešit 

e. Byla vznesena námitka, zda mají rodiče přispívat na hygienické potřeby.  

Ředitel školy se zavázal tuto situaci vyřešit 

V Poličce 17. 10. 2018 Mgr. Markéta Linková .........................................  

 Mgr. David Šafář .................................................  

 Ing. Tomáš Dudek................................................  


